
ODGOVORI VOLIVCEM
- Kciko je bil po ukinitvi okraja rešen pro-

blem financiranja doma v ZB NOV v Banjolah?

Počitniška skupnost ZB NOV Ljubljana -
Dom Banjole pri Puli posluje po principu sa-
mofinanciranja. Višina dnevne oskrbe je v letu
1966 ostala nespremenjena.

Z ukinitvijo okraja so obveznosti financiranja
prešle na republiko in glede na to v prora-
čunu naše občine v ta namen sredstva niso
bila predvidena. Svet za družbeni plan in fi-
nance je kljub temu odobril iz rezerve 825.000
S din, ki so namenjeni za plačilo anuitet iz
naslova investicij, da pomaga organizaciji ZB.
Člani ZB naše občine imajo v času sezone
na voljo 30 ležišč.

- Ali so za redno poslovanje Vzgojne po-
svetovalnice v Ljubljani zagotovljena prora-
čunska sredstva?

Sredstva za poslovanje in redno delo Vzgoj-
ne posvetovalnice v Ljubljani so zagotovljena
v proraču.nu mestnega sveta, ker nudi ta za-
vod svoje usluge vsem mestnim občinam in
deloma občinam bivšega okraja. Del uslug
opravlja zavod tudi na izrecno željo staršev
in ne samo na zahtevo šol ter zavodov za so-
cialno delo. S tem lahko ustvarja tudi lastne
dohodke.

B U K O V I C A

- Kako je z vzdrževanjem ceste Vodice-Utik?
Odgovor glej pod Šercerjevo.

- Kaj je z urbanističnim načrtom in grad-
benimi dovoljenji?

Odgovor glej pod Smlednik.

G A M E L J N E

- Potreben bi bil urbanistični načrt za naše
območje.

Odgovor glej pod Smlednik.

- Kaj je z ureditvijo rečnih strug?
Odgovor glej pod Medvode.

G O R I Č A N E

- Kdaj bodo uredili rečne struge?
Odgovor glej pod Medvode.

M E D N O

- Urediti bi bilo treba rečne struge.
Odgovor glej pod Medvode.

M E D V O D E

- Precej škode bo, če rečni strugi Sore in
Save ne bosta pravočasno zavarovani.

Vodna skupnost bo letos porabila za območ-
je naše občine skoraj 70 milijonov S din. Z
gradbenim podjetjem Tehnika iz Škofje Loke
je že sklenjena pogodba za obnovo jezu v
Goričanah v vrednosti 14 milijonov S din, ure-
jena pa bo tudi Sora ob kopališču v Medvodah

in hudourniški potok Ločnica, za kar je pred-
videnih 7 milijonov S din. Krajevni odbor v
naselju Sora bo v lastni režiji zgradil zaščitno
pregrado na vaškem hudourniku v vrednosti
pol milijona S din. Zaščiten bo tudi močno na-
četi desni breg Save pred visečo brvjo v Med-
nem, za kar bodo porabili 9 milijonov S din.
Za zaščito levega brega Save in nekaj hiš v
Tacnu nasproti hidroelektrarne bodo porabili
11 milijonov S din, nadaljnjih 22 milijonov ie
predvidenih za dela na desnem bregu Save pri
izlivu šentviške kanalizacije in končno še 6
milijonov za ureditev obeh bregov Save v
Gameljnah. J. P.

M I L A N M A J C E N

- Preobremenjeno Malgajevo ulico naj s
finančnimi sredstvi pomaga vzdrževati tudi
podjetje Plutal, saj njegova tovorna vozila na-
pravijo na cestišču največ škode.

Oddelek za gradnjo in komunalo je glede
tega že navezal stike s podjetjem Plutal.

P I R N I Č E

- Ali so res opravljena finančna sredstva
in dokumentacija za začetek gradnje trgovske-
ga lokala v Pirničah?

V akciji, ki so jo vodile družbeno-politične
organizacije na območju Pirnič, so se vedno
močneje izražale zahteve in želje občanov po
novi sodobni trgovini. Te zahteve so bile zla-
sti odločne v zadnjem letu, ker se je število
prebivalstva zelo povečalo — delno tudi zaradi
nelegaliziranih novih gradenj. Dosedanja trgo-
vina je zelo majhna in neprimerna ter ne mo-
re oskrbovati območja, kjer prebiva že okoli
2.700 občanov.

Delavski svet trgovskega podjetja ,,Loka",
ki oskrbuje območje Pirnič, je razpravljal o
zahtevi zbora volivcev po gradnji novega trgov-
skega lokala in je zahtevi ugodil, ker je pri
tem financiranju računal tudi na soudeležbo
sklada skupnih rezerv občine Ljubljana-Šiška.

Na podlagi izdelanega osnutka projekta
trgovine in proračuna je to podjetje zaprosilo
upravni odbor sklada skupnih rezerv za kre-
dit, ki je bil odobren v višini 20 milijov S din,
ostala sredstvn, potrebna za to investicijo, pa
bo dalo podjetje iz svojih skladov.

Trgovsko podjetje ,,Loka" je (11. 4.) vložilo
pri tukajšnji občinski skupščini prošnjo za
odobritev lokacije za gradnjo nove trgovine.
Ko prejmemo še mnenje Projektivnega ateljeja,
bo prošnja dokončno obravnavana na prvi
prihodnji seji občinskega sveta za urbanizem.

Pri tem želimo poudariti, da vloga občinske
skupščine ni v tem, da financira gradnjo go-
spodarskih objektov (tudi če gre za terciarne
dejavnosti), ker so proračunska sredstva na-
menjena prvenstveno za zagotovitev potreb
družbenih dejavnosti (šolstvo, zdravstvo itd.).
Občani iz območja Pirnič so zato pravilno rav-
nali, ko so zainteresirali trgovsko podjetje, ki
je pripravljeno zgraditi nov trgovski objekt
delno z lastnimi sredstvi, delno pa s kreditom.



P O D U T I K

- Za boljše in redno vzdrževanje cest naj
dobi občina več sredstev od prodanega go-
riva za motorna vozila.

Po ustreznih zveznih predpisih je v prodajno
ceno goriva za motorna vozila za vsak prodani
liter goriva vračunan znesek 20 S din, ki se
deli: 35% za ceste I. reda, 35% za ceste II.
reda in 30% za ceste III. reda. Občina, ki
vzdržuje ceste IV. reda, teh sredstev ni deležna.

- Kako je z vzdrževanjem cest?
Odgovor glej pod Šercerjevo.

P R Ž A N

- Na Pržanu in v Podgori se bo letos vselilo
v nove vrstne in individualne stanovanjske hiše
okrog osemdeset družin. Trgovski lokal Prehra-
ne, ki je začasno urejen v bivši garaži na
Pržanu, pa že sedaj ne ustreza potrebam po-
trošnikov. Kje in kdaj bo urejeno novo potroš-
niško središče za ta okoliš?

Sklad za komunalno urejanje in oddajanje
zemljišč že pripravlja zazidalne podatke za
novo potrošniško središče, ki bo med novim
naseljem RTV Ljubljana in cesto Podgora-
Pržan. Da bo izvedba cenejša, bi za gradnjo
uporabili projekt, po katerem bo zgrajeno in
v kratkem odprto potrošniško središče v Viž-
marju Pod Klancem. Sklad je investitorstvo
ponudil trgovskima podjetjema Prehrana in
Mercator v Ljubljani, ki pa sta ponudbo za
zdaj odkionili, ker v tem okolišu še ni nase-
Ijenih dovolj potrošnikov, ki bi lokalu zago-
tovili rentabilno poslovanje. Ta pogoj bo izpol-
njen prej kot v dveh letih.

- Kaj je s sredstvi la vzdrževanje cest od
prodanega goriva za motorna vozila?

Odgovor glej pod Podutik.

R E P N J E

- Dosledno naj se izvrši odločba sanitarne-
ga inšpektorja o sanaciji gnojišča pri obratu
Agrokombinata, iz katerega se širi mrčes po
vsej okolici.

Ko se je obrat Agrokombinata Emona pre-
usmeril iz reje prašičev na rejo perutnine, je
zgoraj navedeni problem odpadel. Zaradi tak-
šne preusmeritve našega gospodarstva pa že
številni potrošniki občutijo pomanjkanje svini-
ne. Informirani smo bili, da je bila farma pra-
šičev v Repnjah najbolj rentabilna v vsej
državi.

S K A R U Č N A

- Kako je s posipanjem in vzdrževanjem
vaških in poljskih poti? Kje bi vaška skupnost
za to lahko dobila gramoz?

Temeljni zakon o cestah določa, naj take
poti vzdržujejo uporabniki sami. Ne glede na
to prejemajo krajevne skupnosti iz proračuna
občine tudi v ta namen določena (minimalna)
finančna sredstva, s katerimi bo mogoče gra-
moz nabaviti iz krajevnih virov.

- Glede nadaljnega obstoja šole v Skaručni
predlagamo sestanek predstavnikov občinske
skupščine in staršev.

Ker na sestanku v mesecu februarju niso
sprejeli predloga zavoda za pedagoško in pro-
svetno službo ter sveta za vzgojo in izobraže-
vanje, naj bi se maloštevilni učenci 3. in 4.
razreda iz Skaručne vključili v šolo Utik in
Vodice (v Šmartnem ni dovolj prostora), bo do
konca tega šolskega leta sklican ponovni se-
stanek. Sedanje kombinirano poučevanje učen-
cev različnih razredov v enem prostoru ne daje
učencem primerne kvalitete znanja. Z nasta-
vitvijo še enega prosvetnega delavca na tej
šoli pa bi povzročili najvišje stroške na učenca
v občini.

- Pristojni občinski organ naj poskrbi, da bo
vsako leto očiščena struga potokov Poljška in
Gameljšnica. Škoda zaradi poplav je vedno
večja.

Za vzdrževanje struge Gameljšnice skrbi
Vodna skupnost Ljubljanica-Sava, ki v ta na-
men pobira tudi vodni prispevek. Odvodnja-
vanje vode ob cesti Šmartno-Skaručna bo ure-
jeno ob letošnji temeljiti rekonstrukciji te ceste.

S M L E D N I K

- Za urbanizem pristojne službe naj izdelajo
urbanistični zazidalni načrt za Smlednik, Vo-
dice, Bukovico in Gameljne.

Urbanistični program območja Spodnjih,
Srednjih in Zgornjih Gameljn, Šmartna pod
Šmarno goro in Tacna do reke Save ter
Vikrč je v obdelavi. Predvidoma bo izdelan do
začetka meseca novembra. V roku dveh rmese-
cev pa bi bil lahko izdelan urbanistični pro-
gram oz. minimalna urbanistična dokumenta-
cija za kraje Smlednik, Vodice in Bukovica,
če bodo zagotovljena potrebna finančna sred-
stva, ki jih Sklad za komunalno urejanje
zemljišč naše občine za zdaj še nima.

Za gradnjo individualnih hiš v Vodicah pa
je že izdelan zazidalni načrt, ki sta ga spre-
jela oba zbora skupščine občine.

- Želimo popolno osem in ne le petrazredno
osnovno šolo.

Zgrajena bo popolna osemletna osnovna
šola.

- Kdaj se bo začela že večkrat napovedana
gradnja šole?

Za gradnjo šole je pripravljena že vsa pro-
jektna in zazidalna dokumentacija ter tudi
finančna sredstva za začetek gradnje. Zaradi
spora o gradbeni parceli in zamenjavi zemlji-
šča pa bo občinska skupščina izdala odločbo,
proti kateri ima prizadeti Agrokombinat Emona
pravico pritožbe.

S O R A

- Kaj je z ureditvijo rečnih strug?
Odgovor glej pod Medvode.

Ž E N T V I D

- Ali je naša gimnazija verificirana?

Gimnazija je verificirana in abiturienti lahko
nadaljujejo študij na vseh višjih in visokih
šolah.



- Volivci kritično ocenjujejo gradnjo ,,lom-
Ijenih stanovanjskih blokov" (bumerang). Že
prvi ,,cik-cak" blok v Podgori ni estetski, pro-
stori na sklepih niso funkcionalni, poleg tega
pa so se na njih že pojavile raipoke.

Zazidalni načrt za šentviško območje je bil
pravočasno v javni obravnavi. Sprejet je bil na
občinski skupščini in z odlokom potrjen na
mestnem svetu. Ne glede na to bi moral objekt
ustrezati funkcionalnim potrebam in tehničnim
predpisom.

- Ali bodo uredili rečne struge?
Odgovor glej pod Medvode.

Š E R C E R J E V O

- Ali so možnosti, da bi bile makadamske
ceste na območju naše občine bolje vzdrže-
vane?

Glede na številne pripombe volivcev zaradi
nezadovoljivega vzdrževanja cest v lanskem
letu je svet za komunalne zadeve pri občinski
skupščini po temeljiti študiji uvedel letos nov
cestarski sistem za vzdrževanje cest. Na dolo-
čeno dolžino cestišča so razporejeni delavci,
ki poleg stalnega vzdrževanja tudi skrbe, da so
vse večje poškodbe na cestišču takoj poprav-
Ijene. Nadzorna služba je že po dveh mesecih
ugotovila, da je ta sistem boljši od prejšnjega
ekipnega vzdrževanja cest.

Komunalni inšpektorji bodo poleg nadzoro-
vanja cest tudi opozarjali hišne svete in last-
nike stavb na primerno ureditev okolice.

- Kako je z verifikacijo šentviške gimnaiije?
Odgovor glej pod Šentvid.

T A C E N

- Kaj je z urbanističnim načrtom \n gradbe-
nimi dovoljenji?

Odgovor glej pod Smlednik.

- Kako je z ureditvijo struge Save?
Odgovor glej pod Medvode.

V I Ž M A R J E

- Volivci so proti temu, da se pri nas do-
deli lokacija za gradnjo objekta DINOS in
mladinskega vzgojnega zavoda iz Logatca.

Obe lokaciji sta šele v strokovni obravnavi,
odločitev pa bodo izrekli volivci in občinski
organi. Za sedaj ni nobenih ovir, da novi
vzgojni zavod ne bi bil zgrajen na meji vodo-
vodnega rezervata.

V O D I C E

- Obrat Agrokombinata Emona ni dovolil,
da bi zasebniki zasejali ajdo in repo na povr-
šinah, iz katerih je Agrokotnbinat pospravil
žitarice. Tako je zemlja ostala do spomladan-
ske setve neizkoriščena.

Letos bodo pri Agrokombinatu sami zasejali
približno 50% strnišč, ostala strnišča pa bodo
organizirano oddali v najem zasebnikom, in
sicer v skupni začasni najem. Pogodbeno pa

bodo najemniki morali izvršiti nekatera agro-
tehniška opravila in do določenega roka po-
spraviti z njiv pridelke.

— Kaj je z urbanističnim načrtom?
Odgovor glej pod Smlednik.

Z B I L J E

- Komunalna služba naj pripravi za tlako-
vanje ceste do čolnarne nove kocke, ker so
prejšnje kocke odpeljali iz Zbilj na Svetje.

Krajevna skupnost Medvode, ki vzdržuje ce-
sto na tem območju, je že dobila ustrezno
naročilo.

- želimo milijon S din dotacije iz prora-
čuna občine za dograditev gasilskega doma, ki
ga gradimo s prostovoljnim delom.

Za take in podobne potrebe je v proračunu
občine predvidenih 10 milijonov S din, ki jih bo
svet za družbeni plan in finance razdelil tistim
naseljem in soseskam, kjer bodo volivci spre-
jeli tudi krajevni samoprispevek.

- Gozdna pot ob jezeru pri Vogarju je po-
trebna večjega popravila.

To je zasebna pot, ki so jo dolžni vzdrževati
uporabniki sami.

Z občinske oglasne deslce

O NADOMESTNE VOLITVE OBČINSKEGA
ODBORNIKA ZBORA DELOVNIH SKUPNOSTI

Občinska volivna komisija je za nadomestne
volitve občinskega odbornika v 3. volivni enoti
skupine prosvete in kulture (27. maja letos)
potrdila kandidature:

Štefana Žargija ravnatelja osnovne šole ,,Ri-
hard Jakopič", Karle Škufca, prosvetne de-
lavke v šoli ,,Valentin Vodnik", Hermana
Pečnika, ravnatelja osnovne šole ,,Valentin
Vodnik".

<i ODDAJA ZEMLJIŠČA ZA GRADBENO
GARAŽ

Sklad za komunalno urejanje zemljišč je
po uradni dolžnosti spremenil javni natečaj za
odajo parcel štev. 805 in 807/3 v k. o. Zgornja
Šiška za gradnjo garaž, ki se pravilno glasi:

Prednost imajo ponudniki, ki sianujejo v
stanovanjskih objekiih soseske S-4 in sicer v
T 3, T 4, B 1, B 2, S 1 in S 2, če ponudijo višji
znesek za pripravo zemljišča in ga takoj pla-
čajo. Sklepu je priložena kalkulacija stroškov
prispevkov, ki znaša za celotno zemljišče
45.204,50 N din ali 1.915,74 N din za po-
samezno garažo.

(* PRODAJA POSLOVNIH PROSTOROV

Skupščina občine prodaja 190 m2 poslovnih
prostorov v stanovanjsko poslovni stavbi na
Celovški cesti 94.


